
 

Zápis ze schůze OV JmO – Brno – Panská lícha 19.1.2016 

 
přítomni: Josef Hrabálek, Pavel Koláček, Richard Novák, Mgr. Lenka Sekaninová, Zuzana Šedá 
omluveni: Daniela Diringerová 
 

1. Sekretářka informovala o schůzce sekretářů, která proběhla 18.12.2015 v Praze. Informace se týkaly 

především změnám v prodlužování licencí pro sezonu 2016. OV žádá o sdělení interních předpisů 

pro sekretáře. 

2. Sekretářka informovala o počtu přihlášených na refreshing stavitelů parkurů. Přihlásilo se jen 

několik zájemců, většinou stavitelů, kteří pravidelně staví na jižní Moravě. Je možné že se zúčastní 

ještě někteří, kteří se dopředu nepřihlásili.  

3. OV projednala informace ohledně Vzdělávání. Zatím nemá nikoho k přidání na seznam komisařů 

pro ZZVJ. Žádost o přidání S. Fialové na seznam školitelů již byla poslána. 

4. OV chystá refreshing rozhodčích ve všeobecných pravidlech a pro disciplínu skoky. Podmínky pro 

refreshing byly mírně změněny. Informace k refreshingu budou dány na webové stránky co 

nejdříve. 

5. Školení pro nové rozhodčí stylových soutěží ve Frenštátě pod Radhoštěm. Rádi by se zúčastnili R. 

Novák a J. Hrabálek. Sekretářka zjistí možnosti přihlášení. 

6. OV se seznámil s čerpání rozpočtu za rok 2015. Bude uveřejněno i na webu JMO.  

7. OV projednal informace o seriálu Galops – OV se distancuje od tohoto semináře k tomuto systému. 

8. OV vzal na vědomí změnu v kalendáři závodů – kluby se domluvili mezi sebou, závody nekolidují- 

V kalendáři bylo již opraveno. 

9. R. Novák předal další informace k nákupu nových časomír. Bude se dále řešit. 

10. OV projednal informace k pořádání oblastního večírku. Většina věcí je zajištěna. Zbývá doladit 

detaily. 

 

Zapsal: Zuzana Šedá 

Odsouhlasil: Mgr. Lenka Sekaninová 


